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۸۲۸ نفر در شرایط شدید بیماری کرونا
بنابر اعلام وزارت بهداشت، در یک شبانه روز، ۱۰۶۴ بیمار کووید- ۱۹ در 
کشور شناسایی شدند و متاسفانه ۳۶ بیمار نیز جان خود را به دلیل این 

بیماری از دست دادند.
به گزارش ایسنا، از روز ۱7 فروردین ماه تا روز ۱۸ فروردین ماه ۱۴۰۲ و بر اساس 
معیارهای قطعی تشــخیصی، ۱۰۶۴ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در کشور 

شناسایی و ۵۶۵ نفر از آنها بستری شدند.
مجموع بیماران کووید-۱۹ در کشــور به 7 میلیون و ۵۹7 هزار و ۹۸ نفر رسید.
متاســفانه در طول ۲۴ ساعت، ۳۶ نفر از بیماران کووید-۱۹ در کشور جان خود 
را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به ۱۴۵ هزار و ۵۳۴ رسید.

خوشبختانه تا روز ۱۸ فروردین ماه 7 میلیون و ۳۴۸ هزار و ۴۲۰ نفر از بیماران، 
بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.

۸۲۸ نفــر از بیمــاران مبتلا به کوویــد-۱۹ در بخش هــای مراقبت های ویژه 
بیمارستان ها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۱۸ فروردین ماه ۵۶ میلیون و ۹ هزار 
و ۵۲۴ آزمایش تشخیص کووید-۱۹ در کشور انجام شده است.همچنین تا روز 
۱۸ فروردین ماه ۶۵ میلیون و ۲۱۲ هزار و ۹۴۱ نفر دوز اول، ۵۸ میلیون و ۶۰۸ 
هــزار و ۴۰۹ نفر دوز دوم و ۳۱ میلیون و ۶۸۱ هزار و ۵۶۹ نفر نیز دوز ســوم و 
بالاتر واکسن کرونا را در کشور تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده 

در کشور به ۱۵۵ میلیون و ۵۰۲ هزار و ۹۱۹ دوز رسید.

جمع آوری ۶۰۰۰ تن 
در طرح نوروزی مبارزه با موادمخدر

دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان تهران از دستگیری 
۳۸۱۸ خرده فروش مواد مخدر در تهران بزرگ از ۱۵ اسفند گذشته تا 

۱۵ فروردین ماه جاری خبر داد.
مصطفی هادی زاده در گفت وگو با ایسنا، با اعلام این خبر اظهار کرد: از ۱۵ اسفند 
گذشــته تا ۱۵ فروردین ماه ستاد مبارزه با مواد مخدر طرحی تحت عنوان طرح 
نــوروزی جمع آوری معتادان متجاهر و برخورد با خرده فروشــان مواد مخدر در 

تهران اجرا کرده است.
بــه گفته وی، طی این یک ماه در قالب اجرای طــرح نوروزی در تهران بزرگ، 
پلیس موفق به جمع آوری ۵۹77 نفر شــده اســت که از این تعداد ۲۹۰۱ نفر 
مشــمول نگهداری در مراکز ماده ۱۶ بوده اند؛ به عبارتی دیگر ۴۹ درصد در این 
یک ماه وارد مراکز ماده ۱۶ شده اند و ۵۱ درصد دیگر به دلایل مختلف مشمول 
نگهداری در این مراکز نبوده اند.دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان 
تهران همچنین اعلام کرد که طی ۱۵ اسفند تا ۱۵ فروردین ماه نیز ۳۸۱۸ خرده 

فروش مواد مخدر دستگیر شدند.

افزایش نسبی دمای تهران طی روزهای آینده
اداره کل هواشناسی استان تهران روند افزایش نسبی دما را برای این 

استان در روزهای دوشنبه و سه شنبه پیش بینی کرده است.
به گزارش ایسنا، براساس آخرین نقشه های پیش یابی هواشناسی، وضعیت جوی 
استان تهران، طی پنج روز آینده، آسمانی صاف تا قسمتی ابری همراه با وزش باد 
و در ساعات بعدازظهر در ارتفاعات گاهی با افزایش ابرناکی و احتمال رگبارهای 

خفیف و پراکنده پیش بینی می شود.
همچنین تا روز یکشــنبه )۲۰ فروردین ماه( در ســاعات بعدازظهر و اوایل شب 
گاهی وزش باد شدید در نقاط مستعد )به ویژه در نیمه جنوبی استان( با احتمال 
خیزش گرد و خاک، کاهش دید و کاهش نسبی کیفیت هوا مورد انتظار است.در 

روزهای دوشنبه و سه شنبه روند افزایش نسبی دما پیش بینی می شود.

پیش بینی بارش باران و وزش باد 
در برخی استان های کشور

رئیس مرکز پیش بینــی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوا وضعیت 
جوی استان های کشور طی روزهای آینده را تشریح کرد.

صادق ضیائیان در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: امروز )۱۹ فروردین ماه( علاوه بر 
ارتفاعات اســتان های خراسان شمالی، رضوی و جنوبی، آذربایجان های شرقی و 
غربی و کرمان همچنین در ارتفاعات مرکزی البرز و شمال سیستان و بلوچستان 
و فردا )۲۰ فروردین ماه( در شــمال آذربایجان غربی و شرقی، ارتفاعات کرمان، 
شــمال سیستان و بلوچستان و شــرق خراســان جنوبی بارش پراکنده گاهی 

رعدوبرق و وزش باد شدید موقت پیش بینی می شود.
وی افزود: از بعدازظهر دوشنبه )۲۱ فروردین ماه( سامانه بارشی از سمت شمال 
غرب وارد کشور شده و روز سه شنبه علاوه بر شمال غرب در غرب و جنوب غرب 
سبب بارش می شود.به گفته رییس مرکز پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات 
وضع هوا، در دو روز آینده در شــمال غرب، غرب استان های واقع در دامنه های 
جنوبی البرز مرکزی و بخش هایی از مرکز کشــور وزش باد نســبتا شدید و در 

مناطق مستعد گردوخاک پیش بینی می شود.

جشن 5۰۰ پسر روزه اولی منطقه 19
 در آستان مقدس امامزاده علی اکبر)ع(

مراسم افطاری و جشــن ۵۰۰ بهار اولی پسر منطقه ۱۹ در ماه مهمانی 
خدا امروز نوزدهم فروردین ماه در آستان مقدس امامزاده علی اکبر)ع( 

برگزار می شود. 
به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه ۱۹، تورج فرهادی شــهردار منطقه 
گفت: پسرانی که امسال به سن تکلیف رسیده اند و برای اولین بار روزه می گیرند، 
به ضیافت افطار در آســتان مقدس امام زاده علی اکبر )ع( دعوت شــده اند. او 
ادامه داد: برنامه های فرهنگی، هنری و مسابقه همراه با قرائت قرآن و سخنرانی 
کارشناس مذهبی در خصوص اهمیت اقامه نماز اول وقت، روزه و اخلاق مداری 
و همچنین توزیع بسته های فرهنگی مذهبی به مدعوین تدارک دیده شده است.

تا پایان امسال مددجوی بدون مسکن در روستاها 
نخواهیم داشت

رئیس کمیته امداد گفت: تا پایان ســال جاری ۱۰۰ هزار مددجو ضمن 
خودکفایی و توانمندسازی، از چرخه حمایت کمیته امداد خارج می شوند.

به گزارش ایسنا، سیدمرتضی بختیاری در همایش سراسری مدیران کمیته امداد 
با تبریک بهار قرآن، ماه مبارک رمضان و تقدیر از خدمات ارائه شــده به جامعه 
هدف توســط امدادگران افزود: در سال »مهار تورم و رشد تولید« نیازمند ورود 

جهادی برای حل مسائل هستیم.
رئیس کمیته امداد با بیان اینکه مسکن یکی از ابعاد مهم توانمندی مددجویان 
اســت، خاطرنشان کرد: تا پایان سال ۱۴۰۲ مددجوی بدون مسکن در روستاها 
نخواهیم داشت اما در خصوص ضمانت وام ودیعه مسکن مددجویان و همچنین 
تامین مســکن مددجویان شهری نیازمند اتخاذ تدابیر ویژه هستیم.بختیاری بر 
تعیین ســهم تولیدات مددجویان در تولید ناخالص کشور تاکید کرد و گفت: تا 
پایان سال جاری ۱۰۰ هزار خانواده مددجو ضمن خودکفایی و توانمندسازی، از 
چرخه حمایت کمیته امداد خارج می شوند.وی خواستار استفاده از ظرفیت همه 
نهادها و دســتگاه های دولتی در مهارت آموزی جامعه هدف به ویژه نوجوانان و 
جوانان مســتعد شد و اضافه کرد: نیازمند برنامه ریزی دقیق برای نخبگان تحت 

حمایت به ویژه در حوزه اشتغال هستیم.

آغاز از سرگیری سنجش سلامت نوآموزان
رئیس سازمان آموزش و پرورش استثنایی کشور از امکان نوبت  گیری 
و مراجعه به پایگاه های ســنجش ســلامت نوآموزان خبر داد و گفت: 
تمامی کودکانی که اول مهرماه امســال دانش آموز کلاس اول می شوند 

باید در فرآیند سنجش شرکت کنند.
حمید طریفی حســینی در گفت وگو با ایســنا، با بیان اینکه قرار گرفتن دانش 
آموزان در فرایند غربالگری و ســنجش سلامت به منظور کسب شناخت دقیق 
از ویژگی های اســتعدادی، توانایی ها، ظرفیت ها، نیازها و مشــکلاتی که ممکن 
است در طول دوران تحصیل با آن مواجه شوند، امری ضروری است اظهار کرد: 
سنجش ســلامت می تواند نیمرخ دقیقی از ویژگی های استعدادی دانش آموزان 
ارائــه دهد و آنها را برای ورود به آموزشــی باکیفیت آماده کند.وی افزود: از این 
منظر مداخله بهنگام در سنین طلایی که اوان کودکی است اهمیت پیدا می کند 
و در صورت وجود هرگونه اختلال یا مشکل، امر شناسایی و مداخله انجام می شود 

تا نوآموزان از سطح آمادگی بالاتری برخوردار و وارد نظام آموزشی شوند.

اخبار کوتاه

سخنگوی مجمع نمایندگان استان تهران عنوان کرد

واردات ۱۰۰۰ موتور برقی با هدف کاهش آلودگی هوا

ارائه گزارش در مورد مسمومیت دانش آموزان در صحن علنی مجلس تا دو هفته دیگر

ضرورت تشکیل ستاد پدافند غیرعامل در مدارس

سرپرست وزارت آموزش و پرورش تاکید کرد

رسیدگی فوری به اعتراضات رتبه بندی معلمان

رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر تهران عنوان کرد

ممنوعیت افزایش کرایه تاکسی تا اول اردیبهشت

رئیس پلیس راهور فراجا تاکید کرد

ضرورت تامین اعتبار برای رفع نقاط پرتصادف در جاده ها

پایان صف های انتظار مراکز معاینه فنی در تهران با تغییر نحوه پذیرش و نوبت دهی اینترنتی

گفت:  تهران  اســتان  نمایندگان  مجمع  سخنگوی 
پایتخت، گره های  نوسازی شــبکه معابر جنوب  با 

ترافیکی هم باز می شود.
علی خضریان سخنگوی مجمع نمایندگان استان تهران در 
گفتگو با باشگاه خبرنگاران جوان اظهار کرد: تبدیل ۱۲۰۰ 
حساب شهرداری تهران به یک حساب تحت عنوان خزانه 
واحد شهری و گشایش های مالی اتفاق خوبی است که در 

گزارش شهردار تهران ارائه شده است.
نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس 
در مجلس شورای اســلامی ادامه داد: موضوع رشد صدور 
پروانه ساخت در شهر تهران مساله مهمی است که شهردار 
تهران به آن اشــاره کرده است. به ویژه این رشد بیشتر در 
مناطق جنوب شــهر حکایت از آن دارد که رونق ســاخت 
و ســاز در این مناطق بیشــتر بوده و به دنبــال آن نیز با 
نوســازی شبکه معابر این مناطق گره های ترافیکی جنوب 
شــهر باز می شود.وی با اشاره به موارد همکاری مجلس به 
ویژه مجمع نمایندگان استان تهران با شهرداری بیان کرد: 
موضوع تکمیل خطوط مترو ۸، ۹ و ۱۰ شهر تهران مطرح 
شد. مقرر شده تا ۲۲ کیلومتر از این خطوط در سال ۱۴۰۲ 

تکمیل و به بهره برداری برسد.
سخنگوی مجمع نمایندگان استان تهران با اشاره به ورود 
۱۰۰۰ موتور برقی با هدف کاهش آلودگی هوا و نوســازی 
موتورسیکلت ها در شهر تهران یادآور شد: در حوزه توسعه 
زیرساخت های شــهر نیز به تکمیل رینگ بزرگراهی شهر 
تهران از جمله تکمیل بزرگراه های شهید شوشتری، شهید 

بروجردی و طرح توســعه بزرگراه یادگار امام )ره( اشــاره 
شــد.به گفته وی طبق گزارش شــهردار تهران، قرار است 
فاز نخســت ایــن بزرگراه ها در ســال ۱۴۰۲ تکمیل و به 

بهره برداری برسد.
خضریان همچنین با اشاره به طرح های شهرداری تهران در 
حوزه مدیریت پســماند در تهران تاکید کرد: اجرای طرح 

تفکیک زباله از مبدا در شــهر تهران در سال جاری از یک 
ســو و از ســوی دیگر اجرای طرح MRF در پایتخت که 
بر مبنای آن قرار اســت ۵۴۰۰ تن زباله تری که در شهر 
تهران تولید و به مجتمع آراد کوه منتقل می شــود به ۱۰ 
درصد برسد؛ موضوعاتی است که با همکاری شورای شهر، 
مجلس و شــهرداری تهران اجرایی می شــود.وی در ادامه 

گفت: مدیریت پســماند در شهر تهران و مجتمع آراد کوه 
باعث می شود تا مشکلاتی که شــهروندان شهرستان ری 
با این مســاله دارند و بوی نامطبوعی که در جنوب تهران 

وجود دارد، با تبدیل زباله ها به انرژی برق؛ رفع شود.
ســخنگوی مجمع نمایندگان اســتان تهران با اشــاره به 
اهمیــت رویکرد های اجتماعی و فرهنگی در شــهر تهران 
بــرای اعضای مجمع افــزود: به رغم اقدامــات خوبی که 
توسط مدیریت شــهری در حوزه اجتماعی و فرهنگی در 
شهر تهران اجرا شده است، نمایندگان به این مساله تاکید 
داشــتند که شهرداری پایتخت باید از یک نهاد خدماتی و 

عمرانی به یک نهاد اجتماعی و فرهنگی تبدیل شود.
 به ویژه اینکه ورود شهرداری به مسائل فرهنگی، اجتماعی 
و مذهبی بیشتر بوده و همچنان طرح ساماندهی معتادان 
متجاهر که به خوبی از ســوی شــهرداری تهران پیگیری 
می شــود، امســال نیز همچنان با قدرت تمام دنبال شود.

وی با اشــاره به رویکرد شــهرداری تهــران در حوزه های 
اقتصاد و نگهداشت شهر در سال ۱۴۰۲ بیان کرد: هر چند 
اعضای مجمع نمایندگان اســتان تهران پیشنهادات خود 
را به شــهردار تهران مطرح کردند، اما مقرر شد تا گزارش 
کامل عملکرد شهرداری تهران تا ۱۰ روز آینده در اختیار 
اعضا مجمع قرار گیرد تا بعد از بررســی آن جلسه دیگری 

تشکیل شود. 
پیشــنهادات و راهکار های مجمع نماینــدگان به صورت 
کتبی درباره عملکرد مدیریت شــهری به شهردار پایتخت 

ارائه شود.

عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها از ارائه 
گزارشی در مورد مسمومیت دانش آموزان در صحن 

علنی مجلس تا دو هفته دیگر خبر داد.
ســید حمید کاظمی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا در مورد 
اقدامات کمیته تشــکیل شــده در مجلس برای بررســی 
مســمومیت دانش آموزان در مدارس توضیح داد: آموزش و 
پرورش به منظــور رعایت برخی اصول در رابطه با موضوع 
مســمومیت ها، آیین نامه ای را تنظیم و به مدیران مدارس 

ابلاغ کرده است. 
عضو کمیســیون امور داخلی کشور و شوراها افزود: در این 
دســتورالعمل گفته شــده که مدارس اقدامات پیشگیرانه 
انجــام دهنــد. از آنجایی که برخی دانش آمــوزان از روی 
شیطنت شاید چنین کارهایی می کنند، لازم است مدارس 

اقداماتی در راســتای پیشگیری داشته باشند و در مدارس 
پدافند غیرعامل تشــکیل شــود تا از وقوع چنین اتفاقاتی 
جلوگیری شود. در واقع می خواهیم دانش آموزان خودشان 
در این شــرایط مراقبت داشته باشند. رئیس کارگروه ویژه 
حقیقت یاب مســمومیت دانش آمــوزان تصریح کرد: کار 
ما در کمیته مشــترکی که مجلس شــورای اسلامی درباره 
مســمومیت دانش آموزان در مدارس از چهار کمیســیون 
مختلف تشکیل داده در واقع بررسی و دریافت گزارش هایی 
است که در این خصوص به ما ارائه می شود. نماینده مردم 
پل دختر یادآور شــد: دو روز گذشته نیز سومین جلسه این 
کمیته مشترک برگزار شد و قبل از عید نوروز نیز دو جلسه 
برگزار کرده ایم. در آن جلسه گزارش دستگاه های مختلف 
در خصوص مسمومیت در مدارس را گرفتیم و اقداماتی که 

تــا به حال در این خصوص انجام شــده و آخرین وضعیت 
موجود را بررسی کردیم. 

این نماینده مجلــس تاکید کرد: در حال حاضر شــرایط 
مدارس نسبت به قبل عید مناسب تر است. برخی موضوعاتی 
که پیش از عید موجب نگرانی شــده بــود در حال حاضر 
دیگر وجود ندارد. کاظمی با اشــاره به اینکه بخشی از این 
مسائل مربوط به شــیطنت های دانش آموزی است، گفت: 
در مجموع به نظرم دســتگاه ها باید اقدامات نهایی را انجام 
دهند، چراکه اعلام شــده بود افرادی را در رابطه با موضوع 
مســمومیت ها دســتگیر کرده اند. نماینده مردم پل دختر 
ادامــه داد: بعد از جمع بندی می توانیــم گزارش کاملی از 
آنچــه رخ داده تهیه و به صحــن علنی مجلس ارائه کنیم. 
افکار عمومی را نیز از این مســئله آگاه خواهیم کرد. او در 

خصوص جلوگیری از احتمال زنجیره ای شدن مسمومیت ها 
در مدارس مشــابه اتفاقی که پیش از عیــد نوروز رخ داد، 
بیان کرد: این اتفاق بعد از عید ظاهرا در چند مدرسه تکرار 
شده است، ولی گزارشی که ما دریافت کردیم حاکی از این 
است که مســمومیت ها در حدی نبوده که منجر به انتقال 
افراد به بیمارســتان شــود یا کار درمانی روی آن ها انجام 
شــود. گزارش هایی که تا به حال از دســتگاه های مختلف 
گرفته ایم حاکی از این اســت که موارد رخ داده بعد از عید 
در حــدی نبوده که موجب نگرانی شــود. کاظمی در مورد 
زمان ارائه گزارش کامل در مورد مســمومیت دانش آموزان 
در مدارس، در صحن علنی مجلس عنوان کرد: فکر می کنم 
تا دو هفته دیگر بتوانیم گزارشی در این خصوص به صحن 

علنی مجلس ارائه کنیم.

سرپرســت وزارت آموزش و پــرورش در دیدار با 
تشــکل های فرهنگیان گفت: حکمرانی در آموزش 
و پروش با مشــارکت معلمان و خانواده ها و شنیدن 

صدای آنها به سرمنزل مقصود می رسد.
به گزارش ایسنا، اظهار کرد: اولین جلسه خود را برای درک 
بیشتر مســائل آموزش و پرورش و معلمان به تشکل های 
فرهنگیان اختصاص داده ام، زیرا می دانم تشــکل ها با کف 

مدرسه و معلمان ارتباط نزدیکی دارند.
سرپرســت وزارت آموزش و پرورش با بیان اینکه دستگاه 
تعلیم و تربیت یکی از بزرگترین دســتگاه های کشور است 
و کســی که عهده دار این دســتگاه را بر عهده می گیرد، 
مسئولیت بســیار سنگینی خواهد داشت، اظهار کرد: یکی 
از وظایف تشــکلها امید دادن است. بن مایع و ذات انقلاب، 
امید دادن اســت و مادامامی که انســان امید داشته است 
به خواســته های خود خواهد رســید. رابطه بین امکانات و 
پیشرفت، یک به یک نیست اما رابطه بین امید و پیشرفت 
یک به یک است، لذا آموزش و پرورش ما به امید نیاز دارد. 
ممکن است، جایی امکانات باشــد، اما بدون امید با وجود 
امکانات نیز به خواسته ها نخواهیم رسید، لذا امید مهمترین 

نکته ای اســت که باید بر آن تاکید نماییم و در این راســتا 
باید دستاوردهای انقلاب در حوزه تعلیم و تربیت بیان شود. 
سرپرست وزارت آموزش و پرورش با اشاره به این که یکی از 
مسایل فوری و جاری آموزش و پرورش رتبه بندی معلمان 
است، اظهار کرد: دولت گذشته به دلیل مشکلاتی که رتبه 
بندی داشــت و امروز ما با آن مواجه هســتیم، رتبه بندی 
معلمان را به مدت ۳ ســال اجرایی نکرد، اما وجود اعضای 
جوان در شورای معاونان وزارت آموزش و پرورش در دولت 
ســیزدهم باعث شد تا همت کافی برای اجرای رتبه بندی 

ایجاد شود.
وی ادامه داد: بیش از ۵۴ میلیون سند در حوزه رتبه بندی 
معلمان بررسی شــد که این مقدار سند آمار بسیار زیادی 
است و نشــان از کار بزرگی است که در اجرای قانون رتبه 
بندی معلمان انجام شــد. وی با تبیین سیاست های وزارت 
آموزش و پرورش در مورد رتبه بندی معلمان در سه مسیر، 

اظهار کرد: رسیدگی به اعتراضات معلمان درباره رتبه های 
اعلام شده یکی از برنامه های آموزش و پرورش است که در 
این مســیر نیز هدف، کمک به معلمان در کسب رتبه های 
خود البته بر اســاس قانون خواهد بود.صحرایی ادامه داد: 
کارگروه نظارت تشکیل خواهد شد تا ویژگی های متعارف 
رتبه ها مشــخص شود و با هدف صحت ســنجی و اعتبار 
بخشــی، رتبه ها سنجیده خواهد شد تا کیفیت رتبه بندی 

افزایش یابد.
سرپرســت وزارت آمــوزش و پرورش تصریــح کرد: هدف 
اصلی رتبه بنــدی بهبود کیفیت مدارس اســت، لذا باید 
مســیر رشــد معلم را ترســیم کنیم، آموزش های خاصی 
برای توسعه شایستگی های معلمی باید برگزار شود و معلم 
باید دایم به روز شــود. دانش آموزان ما تغییرات بســیاری 
را تجربــه می کنند، لذا باید برای بــه روز آوری معلمان در 
راستای هدایت نسل تلاش کنیم و تا زمانی که این کارها را 

انجــام ندهیم، تحول اتفاق نخواهد افتاد.وی با بیان این که 
تشکل ها در تدوین برنامه هفتم توسعه، به آموزش و پرورش 
کمک کنند، اظهار کرد: برنامه های جاری نباید با سندهای 
بالادستی ابلاغی نظام به آموزش و پرورش، مغایرت داشته 

باشد. 
سرپرســت وزارت آموزش و پــرورش اظهار کرد: اگر با هم 
کار کنیم، تکثیر می شویم و باید اصلی ترین دغدغه ما نظام 
تعلیم و تربیت باشــد، به ویژه به کودکان و نوجوانان که در 
دوره ای زندگی می کنند که سرعت تغییرات زیاد است، لذا 
باید به آن ها کمک کنیم که در این دنیای به ســرعت در 
حال تغییر مسیر رشد صحیح خود را پیدا کنند.به گزارش 
مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت آموزش و پرورش، 
شایان ذکر اســت، در این دیدار نمایندگانی از تشکل های؛ 
کانون تربیت اســلامی، جامعه اسلامی فرهنگیان، جمعیت 
اســلامی فرهنگیان، جمعیت فرهنگیان جوان، هیئت هم 
اندیشــی بســیج فرهنگیان، جمعیت فرهنگیان جهادی، 
کانون فرهنگیان شــاهد و ایثارگر، کانون مدارس اسلامی، 
جمعیت معلمان و فرهیختگان، گروه معلمان فکور، کنگره 

معلمان انقلاب اسلامی حضور داشتند.

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر 
تهران نسبت به افزایش نرخ کرایه تاکسی از سوی 
برخی رانندگان واکنش نشان داد و گفت: هر فردی 
که مبالغ کرایه را زودتر از اول اردیبهشت ماه تغییر 

دهد، تخلف کرده است.
جعفر تشکری هاشمی در گفت وگو با ایسنا، در مورد تخلف 
برخــی از رانندگان تاکســی در اخذ ســقف کرایه تعیین 
شــده برای سال ۱۴۰۲ گفت: در متن مصوبه شورای شهر 
تاکید شده است که افزایش نرخ کرایه وسایل حمل و نقل 
عمومی  اعم مترو، تاکســی و اتوبوس از اول اردیبهشت ماه 
مجاز خواهد بود و هر فردی که مبالغ کرایه را زودتر از اول 

اردیبهشت ماه تغییر دهد، تخلف کرده است.
وی با بیان اینکه ســازمان تاکســیرانی مسئول رسیدگی 
به این تخلف اســت، افزود: ســازمان تاکســیرانی باید در 
پی دریافت گزارشــات مردمی  و همچنین که بازدیدهایی 
از ســطح شــهر و میدانی صورت گرفته است، با تخلفات 
برخورد کند؛ چراکه نرخ جدید از اول اردیبهشت ماه و بعد 

از رفع ایرادات فرمانداری قابل اجرا است.
تشکری هاشمی در پاســخ به این سوال که تعداد مسافران 
تاکسی ســه نفر باید باشــد یا چهار نفر؟ تصریح کرد: در 
مصوبه سال ۱۴۰۲ هیچ توضیحی در مورد تعداد مسافران 
تاکســی داده نشده است که ســه نفر باشند یا چهار نفر و 
با توجه به اینکه شرایط کرونایی فروکش کرده است، نرخ 

کرایه تاکسی ها با همان ظرفیت استاندارد خود که سه نفر 
در صندلی عقب و یک نفر در صندلی جلو قرار می گیرند، 

تعریف شده است.
عضو شورای شــهر تهران در مورد سرانجام مصوبه تعیین 
نرخ کرایه وســایل حمل ونقل عمومی کــه به فرمانداری 
ارســال شــده اســت، اظهارکرد: فرمانداری در مورد نرخ 
کرایه های وســایل حمل ونقل عمومی که از سوی شورای 
شهر تصویب شده، ایراداتی گرفته است؛ اما ایرادات خیلی 
جدی نیست و جزئی است و با مسئولان شهرداری در مورد 
اخذ تصمیمات لازم برای پاسخگویی به ایرادات فرمانداری 

جلسه برگزار خواهد شد.

رئیس پلیس راهور فراجــا بر ضرورت تامین اعتبار 
برای رفع نقاط حادثه خیز در جاده های کشــور خبر 

داد.
ســردار ســید کمال هادیانفر در گفت وگو با ایسنا، با اشاره 
به وجود ۸۸7 نقطه پر تصادف در جاده های کشــور گفت: 
نقاط حادثه خیز دیگری هم در جاده های کشور وجود دارد، 
اما این تعداد به عنوان نقــاط پرتصادف تر و دارای اولویت 

برای ایمن سازی در نظر گرفته شده است. وی با بیان اینکه 
پنج هزار میلیارد تومان اعتبار برای ایمن ســازی این نقاط 
لازم اســت، گفت: در مورد نقــاط حادثه خیز در قانون هم 
آمده که این موضوع تکلیف وزارت راه، شهرداری ها و وزارت 
کشــور است و در این میان تنها پلیس شتاب دهنده است 
و تکلیف قانونــی ندارد.رئیس پلیس راهور فراجا ادامه داد: 
اما وقتــی تصادفات را تحلیل می کنیم می بینیم که درصد 

زیــادی از تصادفات ما همچنان در نقــاط حادثه خیز رخ 
می دهد که بایــد جلوی این تکرار را بگیریــم و از این رو 
پیگیر ایمن سازی این نقاط هستیم. هادیانفر با بیان اینکه 
این موارد در جلســات متعددی بررسی شده است، گفت: 
در جلســه شورای عالی ترافیک با حضور رئیس جمهور، در 
جلســه با معاونان رییس جمهور و وزرا و... بر این موضوع 
تاکید شد. یکی از مصوبات ما رفع نقاط حادثه خیز در طول 

دو سال بود که البته مواردی مانند کمبود منابع مالی برای 
رفع این نقاط وجــود دارد.وی با بیان اینکه بعضی از نقاط 
حادثه خیز و پر تصادف نیازمند تغییر هندســی و فیزیکی 
هستند، گفت: این موارد هزینه زیادی دارد، اما بعضی نقاط 
نیازمند آشکارسازی است که هزینه آنها کمتر است.رئیس 
پلیس راهور فراجا تاکید کرد که لازم است منابع مالی برای 

نقاط حادثه خیز زودتر از سوی دولت تامین شود.

مدیر عامل ستاد معاینه فنی خودروهای تهران گفت: 
خوشــبختانه کیفیت خدمات معاینه فنی و دقت و 
صحت انجام کار در مراکز معاینه فنی شــهر تهران 

ممتاز و برجسته است.
به گزارش ایسنا، بنا براعلام روابط عمومی ستاد معاینه فنی، 
شادی مالکی  در توضیح مدیریت صف در مراکز معاینه فنی 
پایتخت و حل مشکل اتلاف وقت شهروندان توضیح داد: از دو 
ماه گذشته در راستای تسهیل در ارائه خدمات به شهروندان 
نسبت به اینترنتی کردن تعدادی از مراکز اقدام گردیده که 
خوشــبختانه این رویکرد توانسته در حل معضل صف موثر 
واقع شــود. در حال حاضر به رغــم مراجعه روزانه بالغ بر 7 
هزار دستگاه خودرو به مراکز معاینه فنی شهر تهران، کلیه 
مراکز فاقد صف انتظار هســتند و مراجعین در کمتر از نیم 
ساعت نسبت به دریافت معاینه فنی اقدام می نمایند. مالکی 
در خصوص مراکز معاینه فنی اینترنتی توضیح داد: در حال 
حاضر پذیرش در ۱۰ مرکز معاینه فنی شهر تهران مشتمل 
بر ۲۸ خط معاینه فنی خودروهای ســبک صرفا اینترنتی 
انجــام می شــود. مراجعه به مراکز بیهقی، نیایش، شــهید 
آبشناسان، سراج، دماوند و شهید چمران و چهار واحد سیار 
نوبنیاد، گیلان، هنگام )شــماره ۴( و هنگام )شماره ۸( تنها  
با تعیین وقت قبلی از طریق نوبت گیری اینترنتی در سامانه 

تهران من امکان پذیر اســت. البته تاکید می گردد بجز ۱۰ 
مرکز صدر الاشاره مراجعه بصورت حضوری و یا نوبت گیری 
اینترنتی به ســایر مراکز امکان پذیر است.مدیر عامل ستاد 
معاینه فنی با اشاره به تمایل شهروندان تهرانی به استفاده 
از خدمات مراکز معاینه فنی پایتخت تصریح کرد: آزمون ها 
و کنترل های انجام شــده در مراکز معاینه فنی شهر تهران 
منطبق بر آیین نامه، دســتورالعمل و استانداردهای ابلاغی 
دولت انجام می گردد و به صورت مســتمر صحت عملکرد 
مراکــز معاینه فنی و انطباق ســنجی رویه های آن مراکز با 
دســتورالعمل ها توسط کارگروه استانی وزارت کشور، ستاد 
معاینه فنی خودروهای تهران و ســایر دستگاه های نظارتی 
دارای تکلیف در این ارتباط پایش و کنترل می شود. ضمنا 
براساس مصوبات دولت ستاد معاینه فنی خودروهای تهران 
متشــکل از پلیس راهور، سازمان حفاظت محیط زیست و 
شــهرداری تهران اداره می شــود. مراکز معاینه فنی شهر 
تهران دارای بدنه کارشناســی و قوی بوده که با استفاده از 
تجهیزات بروزآوری شــده خدمــات کیفی و قابل اعتمادی 
را به مشــتریان ارائه می نماید و خوشبختانه با سابقه بیش 
از ۲۰ سال توانســته این احساس اطمینان را در مشتریان 
خود ایجاد نماید. در حال حاضر بخشــی از خودروها خارج 
از الزامات قانونی معاینه فنی دوره ای چندین مرتبه جهت 

کنتــرل وضعیت ایمنی خودرو خود بــه مراکز مراجعه و از 
مشورت های فنی کارشناسان مرکز استفاده می کنند که این 
مســئله حاکی از اعتماد مشتریان به کیفیت خدمات مراکز 

معاینه فنی شهر تهران است.
مالکی ضمن برشــمردن معاینه فنی برتر به عنوان یکی از 
دلایل استفاده شهروندان از خدمات معاینه فنی شهر تهران 
گفت: در راستای پایش بیشتر آلایندگی خودروها و کاهش 
آلودگی هوا بنا بر مجوز ســازمان حفاظت محیط زیســت 
استان تهران معاینه فنی برتر در ۱۱ مرکز منتخب بیهقی، 
ســراج، شهید آبشناســان، دماوند، الغدیر، شقایق، نیایش، 
شــهید چمران، خاوران، فدائیان اسلام و شهدای زمان آباد 
انجام شده و خودروها می توانند بصورت اختیاری در صورت 
احراز شرایط لازم نسبت به اخذ معاینه فنی برتر و استفاده از 
تخفیف ۳۰ درصدی عوارض تردد در طرح کاهش و ترافیک 
اقدام نمایند. لازم به توضیح اســت تفاوت معاینه فی برتر و 
عادی تنها در فرآیند آزمون آلایندگی خودرو بوده و از لحاظ 
هزینه پرداختی یکســان است. ضمنا این مراکز منتخب به 
اســتناد ضوابط قانونی و ممیزی اداره کل حفاظت محیط 
زیست استان تهران به دلیل احراز شرایط لازم نظیر صحت 
و سلامت عملکرد مرکز در بخش نیروی انسانی و تجهیزات 
دارای گواهی صلاحیت صدور معاینه فنی برتر می باشــند.

وی در توضیح تعداد مراکز معاینه فنی شــهر تهران و نحوه 
فعالیت آنها افزود: شــهر تهــران از بضاعت ۵۶ خط معاینه 
فنی خودروهای سبک و ۱۱ خط معاینه فنی موتورسیکلت 
در ۱7 مرکز ثابت و 7 واحد ســیار با پراکندگی مناسب در 
سطح شهر برخوردار بوده و ظرفیت پذیرش سالانه بیش از 
۳ میلیون دستگاه خودرو را دارد. شهر تهران بیشترین تعداد 
خطوط معاینه فنی در شــهرهای کشور را داشته و از منظر 
سابقه نیز با توجه به راه اندازی اولین مرکز معاینه فنی خودرو 
کشور توسط شهرداری تهران در سال ۱۳7۹، پیشتاز است. 
در حال حاضر مرکز بیهقی به صورت شــبانه روزی، مرکز 
شهید آبشناسان در دوشیفت کاری از 7 صبح الی ۱۸ و ۱۸ 
الی ۴ صبح و ســایر مراکز از ساعت 7 الی ۱۸ فعال هستند. 
ضمنا از شــهروندان درخواست می شود با توجه به  فعالیت 
تعــدادی از مراکز در روزهای تعطیل حتما جهت اطمینان 
از آخرین وضعیت کاری مراکز به ســایت ستاد معاینه فنی 
 inspection.tehran.ir بــه آدرس خودروهای تهــران 
مراجعه نمایند.مالکی در پایان تاکید کرد: بدون تردید شهر 
تهــران با توجه به بحران آلودگی هوا و اهمیت ایمنی تردد 
نیازمند ســطح پایش ویژه تری برای خودروها در مقایسه با 
شــهرهای دیگر بوده و خوشــبختانه با توجه ویژه مدیریت 
شهری در این ارتباط، این کنترل و دقت در حال انجام است.


